
 
 
 
 
 
 
 

 

Osnovna šola Ig 
Troštova ulica 24, 1292 Ig 
Telefon: 01/2802 340 
e-naslov: tajnistvo@osig.si  
spletna stran: http://www.osig.si 

ZAPISNIK 2. redne seje Sveta šole, 
 

v šolskem letu 2023/2024, ki je bila v torek, 27. 2. 2024, ob 17. 30, v zbornici šole 
 

PRISOTNI:  

• predstavniki šole: Aleš Bućan, Edina Gerzić, Aleksandra Kunovar, Andrej Župec 

• predstavniki staršev: Petra Stepan, Uroš Krese, Špela Brložnik 

• predstavniki občine: Mojca Kučič  

• ravnateljica mag. Karmen Zorko 

• računovodkinja Vesna Petrač 
ODSOTNI: 

• predstavnik šole: Katarina Vinšek (opr.) 

• predstavnika občine: Mirko Merzel (opr.), Zuhra Jovanovič (opr.) 
 

 
Dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 1. redne seje Sveta šole (v šol. letu 2023/24) 
3. Potrditev Samoevalvacije za leto 2023 
4. Potrditev Letnega poročila za leto 2023 
5. Potrditev Programa dela za leto 2024 
6. Potrditev inventurnega elaborata na dan 31. 12. 2023 
7. Potrditev finančnega načrta za leto 2024 
8. Dopolnitev LDN OŠ Ig 
9. Pobude, predlogi 
10. Ocena delovne uspešnosti ravnateljic za leto 2023 

 
K 1. točki 
              SKLEP št 1: Člani sveta soglasno potrdijo dnevni red seje. 
 
K 2. točki 

SKLEP št. 2:  
Člani sveta šole potrdijo zapisnik 1. redne seje sveta šole v šolskem letu 2023/24. 
  

K 3. točki 
SKLEP št. 3: 
Člani sveta šole potrdijo Samoevalvacijo za leto 2023.  

 
K 4. točki:  
 Predsednik sveta šole odpre razpravo. 

• Petra Stepan: V poročilu so navedene energetske sanacije. V kateri fazi so trenutno na 
podružničnih šolah Tomišelj in Iška vas – ali je to že urejeno oz. ali še poteka? 
Odgovor ravnateljice: V Tomišlju in v Iški vasi še ni dokončano. Z izvajalci se še usklajujemo, 
smo pa seznanjeni in bo urejeno.  
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SKLEP št. 4: 
Člani sveta šole soglasno potrdijo Letno poročilo za leto 2023. 

 
K 5. točki:  

SKLEP št. 5:  
Člani sveta šole soglasno potrdijo Program dela za leto 2024.  

 
K 6. točki:  

SKLEP št. 6:  
Člani sveta šole soglasno potrdijo Inventurni elaborat na dan, 31. 12. 2023.  
 

K 7. točki:  
 Predsednik sveta šole odpre razpravo. 

• Uroš Krese: V dokumentih je razvidno, da je bilo do 20 % več terjatev do kupcev. Zakaj je temu 
tako? 

• Odgovor računovodkinje: Ni posebnega razloga. Zgolj zaradi prehoda v novo obračunsko 
obdobje januarja, s tem se pa nekatere odprte zadeve prenesejo v januar 2024. Kar se tiče 
zamujenih plačil pa rešujemo s terjatvami in opomini.  
 

• Vprašanja ge. Mojce Kučič, ki so bila naslovljena na go. ravnateljico in računovodkinjo dan po 
seji sveta šole: 

1. V samoevalvacijskem poročilu je navedeno:  

a. da največjo oviro pri delu predstavljajo pogoste bolniške.  So to bolniške različnih zaposlenih ali gre za  

iste osebe? Gre za različne osebe -  nekaj daljših in nekaj krajših odsotnosti.   

  

b. da ste v okviru vašega nadstandardnega programa izvedli raznolike dejavnosti. Katere so te dejavnosti 

in ali se teh dejavnosti lahko udeležijo vsi učenci ali ne? Ekskurzije v tujino, dodatne šole v naravi, … 

možnost prijave imajo vsi učenci, so pa te dejavnosti plačljive.   

  

c. da so naštete interesne dejavnosti v PŠ in matični šoli. Zanima me ali je omogočeno tudi učencem PŠ, 
da se udeležujejo interesnih dejavnosti v matični šoli (organiziran prevoz .....)? Glede interesnih 
dejavnosti je z normativi določeno, koliko ur dejavnosti lahko ponudimo na število učencev oziroma 
oddelkov. Gre za razširjeni program, v katerega se učenci vključujejo prostovoljno. Kot je razvidno iz 
Letnega delovnega načrta šole je na podružničnih šolah ponudba za učence od 1. do 3. razreda zelo 
pestra, ponujenih je še nekaj več ur, kot je določeno z normativi, zato si ne predstavljam, da bi učenci 
želeli hoditi na Ig k interesnim dejavnostim (ker ponudba za 1. – 3. r ni tako raznolika). V tem času tudi 
ne moremo zagotoviti spremstva in prevoza za učence. Pridejo pa učenci iz PŠ Iška vas in PŠ Tomišelj 
dvakrat na mesec za dve uri v športno dvorano v okviru projekta dodatnih ur športa. Za učence PŠ Golo 
so te ure organizirane na njihovi lokaciji.   
  

d. da so med neplačniki tudi nekateri najemniki športne dvorane – kdo so to in ali se jim, glede na 
neredno plačevanje, najem tudi prekine? Neplačnike pozovemo k plačilu, oziroma jim izstavimo 
opomin. Zaenkrat plačujejo, vendar nekateri z zamudo. Takšne najemnike povabimo na sestanek in se 
dogovorimo za poplačilo. Zaenkrat najema še nismo prekinili, je pa to možno v prihodnje.   
  

e. Kateri so nekateri stroški , ki se jih kljub opominjanju, še vedno ne plačuje? Navedli ste, da ste predali 

stroške v izterjavo – ali ste jim tudi odpovedali storitve, za katere ne plačujejo.   

V izterjavo smo zaenkrat dali dolžnike s strani staršev, ki več mesecev niso poravnali računov (čeprav 
na vsakem mesečnem računu piše tudi dolg iz preteklih mesecev) in se na naše pozive k plačilu ali 
dogovoru za načrt odplačevanja dolga, niso odzvali. Za najemnike športne dvorane pa velja, kot sem 
zapisala pri prejšnjem vprašanju.  
 



 

 

   

- Računovodsko poročilo:  

a. Na dan 31.12. 2023 ste imeli  689.611, 67 evrov kratkoročnih terjatev, od tega  121.258,807 (?) evrov 

do kupcev. Koliko je še odprtih terjatev do kupcev?  

Kratkoročne terjatve do kupcev:  

a. iz naslova terjatev do učencev 56.164,01€,  

b. iz naslova terjatev za prehrano zaposlenih in oddajanja prostorov v najem 42.941,18€.  

c. Večkrat letno preverjate zapadlost terjatev – navedeno je, da ste izvedli  postopek.  Koliko časa po 

nastanku terjatve?  

                               Redno opominjamo starše, saj se na vsaki položnici prikazuje dolg, ki ga imajo. Potem pa je od 

                               vsake situacije različno, kdaj se izvede postopek izvršbe.  

d. Kratkoročne obveznosti do dobaviteljev  121.854 –  obveznosti so verjetno že poravnane? Obveznosti 

do dobaviteljev so poravnane.  

e. Za kaj točno počrpana sredstva iz presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2022?  

Porabo presežka iz leta 2022 smo porabili za:  

nove omare, stole, računalnike, obloge ter za nujno vzdrževanje.  

f. Ali imate sredstva iz presežka prihodkov nad odhodki (170.146 eur) že splanirana in če ja, za kaj se 

bodo počrpala?  

Na svetu zavoda je bil sprejet sklep za kaj bomo namenili sredstva presežka (ureditev akustike v 
jedilnici, posodobitev ozvočenja v športni dvorani, lesene obloge za PŠ Iška vas, ureditev šolskih avl – 

tri nadstropja)… oziroma glede na potrebe, ki se pojavijo med letom). 

                         Bilanca - izkazi: skoraj vsako leto prosim, da se pod določene konte navede, kaj vse le-ta 
                         zajema (tudi vrednostno), pa žal do sedaj tega še niste uspeli – upam, da bo v bodoče:  

b. Kaj vse zajema konto 4020 poleg pisarniškega materiala?  

Pisarniški in splošni material in storitve 402000  

402001 Čistilni material in storitve  

402002 Storitve varovanja zgradb in prostorov  

402003 Založniške in tiskarske storitve ter stroški fotokopiranja  

402004 Časopisi, revije, knjige in strokovna literatura  

402005 - Stroški prevajalskih storitev, stroški lektoriranja, in podobno  

402006 Stroški oglaševalskih storitev in stroški objav  

402007 Računalniške storitve  

402008 Računovodske, revizorske in svetovalne storitve  

402009 Izdatki za reprezentanco  

402010 Hrana, storitve menz in restavracij  

402011 Storitve informacijske podpore uporabnikom  

402099 Drugi splošni material in storitve  

c. Kaj zajema konto 4021 – posebni material in storitve?  

402100 Uniforme in službena obleka  

402101 Knjige  

402102 Zdravila, ortopedski pripomočki in sanitetni material  

402103 Zdravstveni pregledi objekta  

402110 Učni pripomočki  

402111 Zdravniški pregledi zaposlenih in drugih upravičencev  

402199 Drugi posebni materiali in storitve  

d. Kaj zajema konto 4023 – prevozni stroški in storitve?  

402300 Goriva in maziva za prevozna sredstva  

402301 Vzdrževanje in popravila vozil  

402302 Nadomestni deli za vozila  

402304 Pristojbine za registracijo vozil  

402305 Zavarovalne premije za motorna vozila  

402306 Stroški nakupa vinjet in Urbane  



 

 

402399 Drugi prevozni in transportni stroški  

e. Kaj zajema konto 4025 – tekoče vzdrževanje?  

402500 Tekoče vzdrževanje poslovnih objektov  

402501 Tekoče vzdrževanje stanovanjskih objektov  

402502 Tekoče vzdrževanje počitniških objektov  

402503 Tekoče vzdrževanje drugih objektov  

402504 Zavarovalne premije za objekte  

402510 Tekoče vzdrževanje komunikacijske opreme  

402511 Tekoče vzdrževanje druge opreme  

402512 Zavarovalne premije za opremo  

402513 Tekoče vzdrževanje druge (nelicenčne) programske opreme  

402514 Tekoče vzdrževanje licenčne programske opreme  

402515 Tekoče vzdrževanje strojne računalniške opreme  

402516 Tekoče vzdrževanje operativnega informacijskega okolja  

402599 Drugi izdatki za tekoče vzdrževanje in zavarovanje  

f. Kaj zajema konto 4029 – drugi operativni odhodki?    

402900 Stroški konferenc, seminarjev in simpozijev  

402901 Plačila avtorskih honorarjev  

402902 Plačila po podjemnih pogodbah  

402903 Plačila za delo preko študentskega servisa  

402905 Sejnine in pripadajoča povračila stroškov  

402907 Izdatki za strokovno izobraževanje zaposlenih  

402908 Dodatki poslancem in državnim svetnikom  

402909 Stroški sodišč v sodnih postopkih  

402910 Plačila za delo zaprtih oseb  

402912 Posebni davek na določene prejemke  

402920 Sodni stroški, storitve odvetnikov, sodnih izvedencev, tolmačev, notarjev in drugih  

402921 Članarine v mednarodnih organizacijah  

402922 Članarine v domačih neprofitnih institucijah  

402923 Druge članarine  

402930 Plačilo storitev organizacijam, pooblaščenim za plačilni promet  

402931 Plačila bančnih storitev  

402932 Stroški, povezani z zadolževanjem  

402934 Plačila storitev Finančni upravi RS  

402935 Stroški plačilnega agenta  

402936 Plačilo stroškov kotacije na borzi  

402937 Stroški davčnih postopkov  

402938 Prejemki zunanjih sodelavcev  

402939 Stroški strokovnih komisij  

402940 Prispevek za vzpodbujanje zaposlovanja invalidov po ZZRZI  

402941 Izdatki za izobraževanje z informacijskega področja  

402942 Izdatki za strokovno izobraževanje zaposlenih (po pogodbah o izobraževanju)  

402943 Stroški EU sodelavcev  

402944 Dajatve na področju odmernih odločb FURS  

402945 Davek na nepremičnine  

402999 Drugi operativni odhodki  

 

Kaj na splošno zajemajo konti vem, zanima me, za kaj so bila sredstva porabljena (npr. konto 4029 – 402907 – izdatki 

za strokovna izobraževanja zaposlenih in znesek).   

Sredstva v znesku 8.965,58 so bila porabljena za strokovna izobraževanja zaposlenih.  

V priponki vam pošiljamo bruto bilanco z razčlenjenimi konti in zneski.  



 

 

 

2. Finančni načrt  

           1119001 –  za koliko ste povečali število šolskih prostorov?  Kot je bilo razvidno iz samoevalvacijskega poročila, 

se je število učencev v začetku letošnjega leta zmanjšalo in ne povečalo, kar navajate tudi kot razlog za povečanje 

sredstev na postavki za material.    

  

Število prostorov in učencev se je povečalo v šolskem letu 2022/2023. Vidim, da v finančnem načrtu manjka fraza 'v 
preteklem letu' in da se je povečalo število poškodb inventarja (predvsem v toaletnih prostorih). Se opravičujem za 
nesporazum.  
   

Zanima me, kaj je mišljeno pod »obvezni servisi«?  

Servis opreme in naprav, ki potrebujejo redno servisiranje za nemoteno delovanje.  

  

Za kaj točno se bodo črpala sredstva iz konta 4029 – drugi operativni odhodki?   

Pod drugi operativni stroški so vse postavke, ki niso zajete posebej v finančnem načrtu.   

  

Prevozni stroški in storitve – so to mišljeni prevozi šolskih avtobusov? Da  

 

Včeraj sem tudi vprašala, kaj je mišljeno pod bicibus – ne piše bicibus ampak bicivlak. Torej prosim za odgovor, kaj je 

mišljeno pod bicivlak.  

  

Učiteljica se je udeležila spletnega izobraževanja za Pešbus in Bicivlak. Bicivlak je organiziran način kolesarjenja v šolo 
za mlajše učence s spremstvom.  
 

Včeraj je bilo tudi govora glede prijavnin učencev na razna tekmovanja, ki pa se jih potem veliko ne udeleži, stroške 

prijavnine pa krije šola. Mogoče v razmislek, da bi bile prijave »bolj resne«, da se starše seznani z otrokovo prijavo na 

tekmovanje in obvesti, da v primeru neudeležbe iz neupravičenih razlogov, se jim bom prijavnina zaračunala na 

položnici.  Ne vem sicer, kolikšen je ta strošek, je pa strošek.  

  

Učenci dobijo prijavnice za različna tekmovanja, ki jih odnesejo domov v podpis staršem, tako da starši so seznanjeni s 
prijavo na tekmovanje. Lahko pa za prihodnje šolsko leto damo to tudi na prvo sejo sveta staršev, ko se potrjuje 
prispevke staršev (da v primeru neopravičene neudeležbe na tekmovanju strošek prijavnine nosijo starši).   

 
SKLEP št. 7:  
Člani sveta šole soglasno potrdijo Finančni načrt za leto 2024.  
 
Ga. ravnateljica pove, da je bil v letu 2023 presežek prihodkov nad odhodki in poda predlog s 

              katerim bi ta sredstva porabili za nekatere od naštetih investicij: 
- ureditev akustike v jedilnici,  
- ozvočenje v športni dvorani,  
- lesene obloge v Iški vasi 
- igrala v Tomišlju,  
- ureditev površin za sedenje v avlah predmetne stopnje, … 
 
SKLEP št. 8: Člani sveta šole soglasno potrdijo predlog ravnateljice o porabi presežka sredstev iz 
leta 2023. 
 
 
 

K 8. točki:  
SKLEP št. 9: Člani sveta šole soglasno potrdijo predlog ravnateljice o dopolnitvi k LDN OŠ Ig za 
šolsko leto 2023/24. 



 

 

K 9. točki:  

• Predsednik sveta šole člane obvesti o poteku mandata sveta šole s septembrom 2024. Prebere 2. 
člen Pravilnika o volitvah in odpoklicu predstavnikov delavcev v svet zavoda. 
Članom sveta šole predlaga korespondenčno sejo o razpisu volitev, ki bo predvidoma v mesecu 
aprilu. Člani se s predlogom strinjajo.  

• Mojca Kučič: Iz dokumentov v prilogi je opaziti kar nekaj vzgojnih opominov in drugih težav; katere 
vzvode uporabljate na šoli za reševanje konfliktov in vzgojne problematike?  
Odgovor ravnateljice: Na šoli organiziramo za učence preventivne delavnice, svetovalna služba je ves 
čas vpeta v dogajanja na šoli in sproti rešuje težave, razredniki na razrednih urah z učenci sproti 
rešujejo in opravljajo razgovore, za učitelje smo v tem šolskem letu organizirali izobraževanja o 
medvrstniškem nasilju.  

• Edina Gerzić: Kdaj se začne gradnja športnega igrišča ob šoli? 
Odgovor ravnateljice: V teku je pridobivanje dokumentacije – ko bo to urejeno se takoj začne. Zna se 
zgoditi, da se bo zavleklo, saj se čaka tudi razpise RS za subvencije športnih objektov.  

• Petra Stepan: V preteklosti ste omenjali, da je veliko vandalizma v šoli. Ali se je stanje izboljšalo? 
Odgovor ravnateljice: Se umiri in je nekaj časa v redu, nato pa se spet ponovi.  

• Predsednica sveta staršev Petra Stepan pove, da si starši želijo nadaljevanje izvedbe ekskurzije v 
London za devetošolce v prihodnjih letih, kot tudi z izvedbo Šole v naravi za bodoče 9. razrede. 
 

 
K 10. točki:  

SKLEP št. 10: 
Ravnateljica mag. Tanja Rozman je dosegla 100% vrednosti meril za ugotavljanje redne delovne 
 uspešnosti. Iz tega sledi, da se mag. Tanji Rozman izplača nagrada za redno delovno uspešnost 
 v višini 5% letne plače ravnatelja za obdobje od januarja do vključno  marca 2023. 

 
SKLEP št. 11: 
Ravnateljica mag. Karmen Zorko je dosegla 100% vrednosti meril za ugotavljanje redne delovne 
 uspešnosti. Iz tega sledi, da se mag. Karmen Zorko izplača nagrada za redno delovno uspešnost 
 v višini 5% letne plače ravnatelja za obdobje od aprila do decembra 2023. 

 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.10 h.  
Ig, 11. 3. 2024 
 
Zapisnik zapisala:    
    
Edina Gerzić  

Predsednik Sveta šole: 
 

Aleš Bućan 
 


